
Referat fra Bestyrelsesmøde 22/11-23 

1) Valg af referent 
Jesper valgt til referent. 
 

2) Punkter til evt. 
Status på hundekennel 
Afsøge mulighed for reparation af vej. 
 

3) Status på økonomi v Morten 
Intet at bemærke.  
 

4) Status på legepladsen v/Morten 
Morten, Claus og Signe har hyret tømmermester Asgar Petersen som får repareret 
legepladsen og gjort den sikker. Renoveringen løber op i 5000 kr. inkl. moms 
På nuværende tidspunkt er der ikke indkommet forslag til fornyelse af legepladsen / 
området omkring legepladsen fra grundejerforeningen. 
 

5) Status på beskæring af sti mv 
Skov Larsen har haft udfordringer med nogle maskiner. Dette har forsinket processen. 
Stefan fortæller dog at de aftalte arbejder nu er gjort færdige. Vi følger op på om alt er som 
det skal være. 
 

6) Opfølgning på diskussion ang. vejbump 
Vi er blevet advaret af ingeniør om betydningen for vores vej hvis vi monterer de vejbump 
som vi har rettet forespørgsel på. Vejbumpene bores ovenpå asfalt og ved tung trafik – 
lastbiler mv – kan der måske være risiko for at skade vores vej yderligere. Vi kan desværre 
ikke søge råd og vejledning hos kommunen, da de ikke rådgiver vedr. dette.  
Vi beslutter derfor på den baggrund at stille den eventuelle etablering af vejbump fra 
www.vejbump.dk i bero, før vi er fuldstændig sikre på om det kan skade vejen. 
 

7) Forberedelse af generalforsamling 
Årets ordinære generalforsamling indkaldes ifølge vedtægterne til første kvartal. Vi tænker 
at vi indkalder til generalforsamling i marts måned for at kunne nå at have et færdigt 
regnskab færdigt. 
Vi kontakter relevante firmaer (2-3) og får udarbejdet forskellige forslag til forskønnelse af 
området omkring legepladsen. Bestyrelsen giver samlet inputs og sparring når forslag skal 
udarbejdes til os. Vi håber at skitser kan være klar til præsentation på generalforsamlingen. 
 

8) Eventuelt 
Mulig hundekennel i området.  
Flere i bestyrelsen har – som enkeltpersonen - modtaget brev fra Odense kommune 
vedrørende lovliggørelse af hundekennel på Rødtjørnvej  (gården). Det er ikke et 
anliggende for grundejerforeningen som forening at have en holdning til dette.  
 

http://www.vejbump.dk/


Reparation af vej. Bestyrelsen er blevet opmærksom på at der måske findes et alternativ til 
helt ny asfaltering af Rødtjørnvej som vil være meget omkostningsfuld. Vi har næppe 
penge i grundejerforeningen til at bekoste en fuldstændig ny asfaltering. Vi er blevet 
opmærksomme på, at der findes en løsning som, koster ca. en tredjedel af en ny asfaltering 
men er lige så god eller næsten lige så god. Stefan undersøger hvilke firmaer som vil kunne 
give et tilbud. Herefter tager bestyrelsen kontakt til nogle af firmaerne for at høre 
nærmere om løsningen og måske indhente tilbud. Vi har en del  
 

9) Dato for næste bestyrelsesmøde 
Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag den 7. februar kl. 19 hos Ole i nr. 12.  
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